
PROTOKÓŁ NR XXXII/2021 

z trzydziestej drugiej sesji Rady Gminy Świdnica  

w dniu 8 lipca 2021 r. 

W dniu 8 lipca 2021 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Świdnicy przy ul. Ogrodowej Nr 37 
odbyła się trzydziesta druga sesja Rady Gminy Świdnica. Obrady rozpoczęto 8 lipca 2021  
o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:39 tego samego dnia. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Marczewski otworzył trzydziestą drugą sesje Rady 
Gminy Świdnica. Przywitał wszystkich przybyłych na sesję oraz tych uczestniczących online 
radnych, sołtysów, pracowników urzędu oraz mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że obrady sesji są transmitowane  
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto nagranie będzie 
udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Gminy.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni: 

1. Jan Bitka 
2. Marek Bursztyn 
3. Danuta Janek - online 
4. Dorota Kaczmarek 
5. Lidia Kocąka - online 
6. Tomasz Marczewski 
7. Daniel Mazurkiewicz 
8. Wioletta Mazuro 
9. Beata Pańtak 
10. Barbara Rogozińska-Klocek - online 
11. Teresa Sygut 
12. Adam Szreder 
13. Maria Tarczewska-Sierko 
14. Karol Wiler 
15. Błażej Woźniak - online 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził kworum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 

 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował o potrzebie dokonania zmian  
w porządku obrad. Zawnioskował o zmianę nazwy uchwały w punkcie 8 na „Podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN 
Lubuskie Trójmiasto” Sp. z o.o.”. Dodanie punktu 9 – „Podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 
na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej” oraz 
dodanie punktu 14 – „Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Świdnica w 2021 
roku”. 



Przewodniczący Rady Gminy Świdnica zapytał radnych, czy do zaproponowanych zmian mają 
uwagi. W związku z tym, że uwag nie zgłoszono zarządził głosowanie nad zmianą porządku 
obrad z zaproponowanymi przez niego zmianami. 

Głosowano w sprawie: 
Punkt 8 to zmiana nazwy uchwały - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN Lubuskie Trójmiasto” Sp. z o.o.; 
Dodanie punktu 9 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 
w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. Dodanie punktu 14 - Podjęcie uchwały w 
sprawie emisji obligacji Gminy Świdnica w 2021 roku. 
 
Wyniki głosowania 
TAK: 15, NIE : 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Porządek obrad XXXII sesji Rady Gminy Świdnica po przyjętych zmianach przedstawiał się 
następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy z dnia 17.06.2021 r. 
4. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Wolne wnioski i informacje.  
7. Interpelacje i zapytania radnych.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej „KZN Lubuskie Trójmiasto” Sp. z o.o.; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Świdnica, gmina Świdnica; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Świdnica w 2021 roku. 
15. Zamknięcie obrad.   

 

 



3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy z dnia 17.06.2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica zapytał radnych o ewentualne uwagi do protokołu  
z XXX sesji. W związku z tym, że żadnych uwag nie wniesiono, protokół został przyjęty przez 
aklamację. 

 
4. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Świdnica Izabela Mazurkiewicz powiedziała, że od poprzedniej sesji minęło kilka 
dni, dlatego przedstawi tylko najważniejsze informacje. Poinformowała o spotkaniu  
z wykonawcą boiska w Wilkanowie w sprawie zmian dotyczących wykonania boiska. Zostało 
zaplanowane kolejne spotkanie w celu doprecyzowania warunków. Uczestniczyła w spotkaniu 
z podopiecznymi Gminnego Domu Seniora. 5 lipca odbyło się spotkanie w Lubuskim Urzędzie 
Wojewódzkim z Wojewodą dotyczące programu tzw. Polskiego Ładu – Programu Inwestycji 
Strategicznych dla samorządów w celu pobudzenia działalności gospodarczej i działalności 
inwestycyjnej dla samorządów. W tym spotkaniu uczestniczył również członek zarządu Banku 
Gospodarstwa Krajowego, który poinformował samorządowców o strategicznych działaniach 
i priorytetach, które są wskazane i o możliwościach ubiegania o środki. 

 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica powiedział, że okres pomiędzy sesjami był bardzo 
krótki. Jego działania skupiły się głównie w ramach funkcjonowania biura rady gminy.   

 
6. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Jan Bitka zapytał o prace na boisku, czy jest to dodatkowa praca i czy jest konieczna. 
Jeżeli jest wylany beton i miałoby być kruszony i wylany nowy, to nie jest to konieczne. 

Wójt Gminy Świdnica Izabela Mazurkiewicz odpowiedziała, że w projekcie tego boiska był 
demontaż płyty betonowej, natomiast inwestorzy, którzy poprosili o spotkanie, zwrócili się  
z prośbą o możliwość pozostawienia tej płyty betonowej i ewentualnie zejścia z kosztów prac. 
Wykonali oni badania geologiczne, jak wygląda podbudowa. Wójt Gminy Świdnica 
poinformowała, że wystąpiono do projektanta z zapytaniem, czy wyraża zgodę na roboty 
zamienne. Wstępna zgoda jest. Planowane spotkanie ostatecznie powinno załatwić sprawę. 

Radny Adam Szreder zapytał o utworzenie punktu obsługi interesanta w zakresie programu 
„Czyste powietrze”. Czy Gmina Świdnica podpisze porozumienie z Wojewódzkim Funduszem 
Ochrony Środowiska, czy odstępuje od tego porozumienia. Na stan obecny na 82 jednostki 
samorządu terytorialnego w województwie lubuskim 56 takie porozumienia podpisały. To 
oznacza, że mieszkańcy mają łatwy dostęp do pomocy związanej z wypełnieniem wszystkich 
dokumentów aplikacyjnych w zakresie tego programu. Radny powiedział, że drugie pytanie 
dotyczy informacji, jaką przeczytał na stronie internetowej. Pani wójt uczestniczyła  
w spotkaniu z Wojewodą Lubuskim w sprawie projektów, które można złożyć w ramach 
Nowego Ładu. Gmina ma prawo złożyć trzy wnioski o dofinansowanie. Zapytał, jakie 



inwestycje będą objęte tymi wnioskami. Radny powiedział, że na ten temat rozmawiano na 
komisji i chciałby się dowiedzieć o dokumentacji projektowej, dokumentacji technicznej na 
przebudowę dróg w Letnicy. W budżecie jest zaplanowane 150 tysięcy złotych. Czy to zadanie 
zostanie wykonane. Jeżeli nie, to na jaki cel zostaną przeznaczone te środki. 

Wójt Gminy Świdnica odpowiedziała, że gminy mają czas do 15 lipca na podpisanie 
porozumienia dotyczącego programu „Czyste powietrze”. Termin został wydłużony przez 
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Są plany przystąpienia 
Gminy Świdnica do tego programu. W trakcie jest doprecyzowanie ostatecznych uzgodnień  
z osobą, która mogłaby świadczyć pomoc dla mieszkańców. Gdyby Gmina nie podpisała 
porozumienia, to Urząd Gminy będzie otwarty i będzie pomagał tym mieszkańcom, którzy będą 
chcieli uczestniczyć w tym programie. Pracownik uczestniczy już w szkoleniach 
organizowanych przez WFOŚiGW.  
Wójt Gminy Świdnica odniosła się do drugiego pytania i poinformowała, że nie zapadła jeszcze 
decyzja co do inwestycji. Na spotkaniu z Wojewodą Lubuskim była poruszana kwestia 
realizacji inwestycji. Kryteria nie są do końca jasne. Będą brane pod uwagę te inwestycje, 
których czas realizacji zamknie się w terminie 12 miesięcy. Muszą zatem to być wnioski, które 
już dzisiaj mają pozwolenie na budowę i ukończoną dokumentację techniczną. Jest kilka takich 
dokumentacji i w najbliższym czasie, w porozumieniu z pracownikami Urzędu, zapadnie 
decyzja, które projekty mają największe szanse na uzyskanie dofinansowania. Natomiast jaki 
będzie efekt, czy wszystkie gminy dostaną dofinansowanie, to trudno dzisiaj o tym dyskutować, 
ponieważ kryteria nie są jasne.  
W odpowiedzi na trzecie pytanie, Wójt Gminy Świdnica poinformowała, że było wcześniej 
zrobione zapytanie ofertowe. Natomiast środki w budżecie były zabezpieczone po to aby, jeżeli 
Gmina dostanie z tego wniosku, który został złożony dla gmin popegeerowskich, 
dofinansowanie na działania inwestycyjne, to te środki miały być przeznaczone na projekt 
techniczny. Wiadomo już, że Gmina środków zewnętrznych nie otrzymała. Na spotkaniu  
z wojewodą padły zapytania, czy zostanie zwiększony limit na wydatki dla tych gmin, albo czy 
dostaną te gminy, które do tej pory nie otrzymały. Padło zapewnienie, że być może te środki 
zostaną zwiększone, ponieważ zapotrzebowanie jest ogromne. Czekamy na informację ze 
strony ministerstwa lub od wojewody. Na dzień dzisiejszy są dokumentacje, które są tworzone, 
ale nie są jeszcze zakończone. Na obecnym etapie, Gmina nie jest w stanie rozpisać kolejnych, 
tylko po to, aby włożyć je tylko do szuflady. Kiedy otworzą się możliwości, również  
i finansowe, Gmina na pewno będzie tę dokumentację tworzyć. Gmina jest przed rozpisaniem 
kilku przetargów. Wójt Gminy Świdnica powiedziała, że podejrzewa, że kosztorysy, które były 
tworzone w zeszłym roku, dzisiaj daleko odbiegają od realiów, które są na rynku. Dotyczy to 
cen związanych z materiałami i z robotami budowalnymi. O tym już informował wykonawca 
przedszkola, że podwyżki są ogromne. Po przetargach będzie wiadomo, jaki jest stan budżetu 
i na co Gmina może jeszcze sobie pozwolić. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że w okresie międzysesyjnym do biura 
rady wpłynęła jedna interpelacja złożona przez radnego Adama Szredera. 

Na sesji nie złożono interpelacji i zapytania. 
 
 



8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy 
Mieszkaniowej „KZN Lubuskie Trójmiasto” Sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia komisji. 
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że opinia komisji jest 
jednomyślnie pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 
dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Świdnica do Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 15, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXII/230/2021 została 
podjęta jednomyślnie. 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 
tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia komisji. 
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że opinia komisji jest 
jednomyślnie pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 
dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 



Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 
 
Wyniki głosowania 
TAK: 15, NIE : 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXII/231/2021 została 
podjęta jednomyślnie. 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  
w miejscowości Świdnica, gmina Świdnica. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia komisji. 
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że opinia komisji jest 
jednomyślnie pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 
dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Świdnica, gmina Świdnica;.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 15, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXII/232/2021 została 
podjęta jednomyślnie. 
 
 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Świnica poprosił o opinię z posiedzenia komisji. Przewodnicząca 
Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że opinia komisji jest jednomyślnie 
pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 
dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia;.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 15, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXII/233/2021 została 
podjęta jednomyślnie.  
 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia komisji. 
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że opinia komisji jest 
jednomyślnie pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 
dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia;.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 15, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (15) 



Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXII/234/2021 została 
podjęta jednomyślnie. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia komisji. 
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że opinia komisji jest 
pozytywna przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 
dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości..  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Błażej Woźniak 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Karol Wiler 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXII/235/2021 została 
podjęta przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Świdnica w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia komisji. 
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że opinia komisji jest 
pozytywna przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Skarbnik Gminy Katarzyna Wybranowska poinformowała, że niniejsza uchwała stanowi 
formalny początek i podstawę prawną uruchomienia procedury emisji obligacji. Emisja 
obligacji ma na celu pozyskanie środków pieniężnych na pokrycie deficytu budżetowego 
wynikającego z planowanych zadań inwestycyjnych już w uchwale budżetowej na 2021 rok. 



Obligacje spełniają funkcję kredytu, jednak są one korzystne ze względu na ich elastyczność. 
Uchwała określa ogólne warunki emisji, czyli wielkość emisji i podział. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 
dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Świdnica w 2021 roku. 
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE : 0, WSTRZYMUJE SIE: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Lidia Kocąka, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-Klocek, Teresa Sygut, 
Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej Woźniak 
WSTRZYMUJE SIE (2) 
Dorota Kaczmarek, Adam Szreder 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXII/236/2021 została 
podjęta przy 13 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 
 
15. Zamknięcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica zamknął obrady trzydziestej drugiej sesji Rady 
Gminy Świdnica. 
 

 

Protokołowała:                 Przewodniczył: 

Anna Równicka            Tomasz Marczewski 

  

 
 

 


